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• Helaas is de nieuwjaarsborrel wegens gebrek aan belangstelling afgelast. 

Misschien is een nieuwjaarsborrel bij Lewinski een alternatief voor een 

dergelijke bijeenkomst. 

• Van de Dyken is een verzoek binnengekomen voor hulp bij het zoeken naar 

praktijkplekken voor leerlingen. Wij zullen dit op diverse media plaatsen maar 

zijn nadrukkelijk geen partij.   

• Gemeente Súdwest-Fryslân heeft de intentie om het Spoordok aan te kopen 

ondanks dat het bekend is dat er sprake is van achterstallig onderhoud. Er 

zal echter wel overeenstemming met Prorail bereikt moeten worden. 

• De duikers van het Spoordok zijn doorgespoten en functioneren weer naar 

behoren. 

• Er wordt gekeken naar mogelijkheden voor het organiseren van een 

“Workshop vilten” 

• We gaan in principe door met het uitbrengen van de wijkkrant, mits dit 

financieel haalbaar is en er voldoende sponsoren  zijn.  

• De glasvezelverdeelkast oftewel de POP bij het speeltuintje aan de 

Roerdomplaan zal voorzien worden van groene beplanting.  

Uitvoering zal nog wel even op zich laten wachten omdat alles eerst volledig 

moet zijn afgebouwd. We houden de vinger aan de pols. 

• Inzake het melden van overstromingsproblemen in straten wordt aanbevolen 

om een MOR-melding (melding openbare ruimte) bij de gemeente te doen. De 

problemen die zich momenteel voordoen zijn het gevolg van achterstallig 

onderhoud aan de riolering. In 2026 zal de riolering in de wijk worden 

aangepakt.  Inmiddels zijn er al wel putten schoongemaakt. 

 


